

August 25, 2026

التاريخ: 25 اغسطس 2026

Investor Discussion Session on Company's financial statements for the six months period ended on 30 June 2026

جلسة نقاشية لاستعراض النتائج المالية لفترة الستة أشهر المنتهية في 30 يونيو 2026

We would like to inform the shareholders, investors and analysts that the MSX Discussion Session was conducted on 25 August 2026, Tuesday, in which the financial results for the six months period ended on 30 June 2026 was presented.

نود اعلام المساهمين والمستثمرين والمحللين بانه تم عقد جلسة مناقشة سوق مسقط للأوراق يوم الثلاثاء 25 اغسطس 2026 ، حيث تم عرض النتائج المالية لفترة الستة أشهر المنتهية في 30 يونيو 2026.

The video recording of the session is available through below QR code and link:

تسجيل المرئي للجلسة متاح من خلال رمز الاستجابة السريعة (QR) والرابط أدناه



<https://www.youtube.com/watch?v=PzNxy7Ajzrg>

<https://www.youtube.com/watch?v=PzNxy7Ajzrg>

For more information, please contact Mr. Vikas Shukla at cell number 93894435.

ولمزيد من المعلومات يرجى الإتصال بالفاضل /فيكاس شكلا على رقم / 93894435

For/ Al Maha Ceramics SAOG

Rajeev Ranjan Singh
CEO



عن / المها للسيراميك ش م ع

راجيف رانجان سنج
الرئيس التنفيذي

AL MAHA CERAMICS SAOG

CR No. 1809148, P.O. BOX 482, POSTAL CODE 322,
FALAJ AL QABAIL, SOHAR, SULTANATE OF OMAN.
TEL: +968 26752322
EMAIL: info@almahaceramics.com
WEBSITE: www.almahaceramics.com
VAT No: OM1100012213



@almahaceramics

المها للسيراميك ش م ع

س ت رقم. ١٨٠٩١٤٨، ص.ب: ٤٨٢ الرمز البريدي: ٣٢٢
فلج القبايل، صحر، سلطنة عمان.
هاتف: ٢٦٧٥٢٣٢٢ +٩٦٨
البريد الإلكتروني: info@almahaceramics.com
الموقع الإلكتروني: www.almahaceramics.com
ضريبة القيمة المضافة: OM1100012213